
Retsudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. oktober 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 212
Vil ministeren redegøre for, hvorfor og hvordan bandemedlemmer har kunne få deres 
gæld til offentlige myndigheder eftergivet, før hverken Kriminalforsorgsaftalen eller lovæn
dringen har været på plads? Der henvises til artiklen: ”Bandemedlemmer får sløjfet deres 
gæld af myndighederne: »Det er en hån og en retspolitisk skandale«”, Berlingske, den 
24. oktober 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Betina Kastbjerg (DD).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. november 2023.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på betina.kastbjerg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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